

## **LONG-TERM TRAINING PERIODS AT EUROJUST**

### **Presentation**

The long-term training periods will take place in the Eurojust headquarters in The Hague, The Netherlands. Participants will be assigned to the National Desk of their Member State in order to be actively involved in its daily work, in particular in operational work dealing with operational cases and/or project under the supervision of the National Member. They may also be involved in other Eurojust activities (College plenary meetings, strategic meetings, coordination meetings and team meetings).

### **Length**

The length of training periods in Eurojust will vary from 3 to 4 months depending on the National Desks.

The indicative list of available National Desks and the length of the training period corresponding to each one of them will be available soon.

<b>National Desk</b>	<b>Length</b>
Austrian National Desk	3 months
Belgian National Desk	3-4 months
Bulgarian National Desk	3-4 months
Croatian National Desk	4 months
Czech National Desk	4 months
French National Desk	4 months
German National Desk	4 months
Hungarian National Desk	4 months
Irish National Desk	4 months
Italian National Desk	4 months
Latvian National Desk	4 months
Lithuanian National Desk	3 months (starting 1st September 2021)
Portuguese National Desk	3-4 months
Romanian National Desk	3 months
Slovenian National Desk	3-4 months
Spanish National Desk	3-4 months

### **Requirements**

- be a practicing prosecutor or judge (preferably investigative judge) in an EU Member State
- work at a national level where rogatory letters and other forms of judicial cooperation in criminal matters are dealt with
- have at least three years of practical experience in the field of criminal law

### **Number of places available**

20

### **Calendar**

<b>November-December 2020</b>	Application period
<b>January-February 2021</b>	Selection of applications by Eurojust
<b>March-December 2021</b>	implementation of the training periods (all training periods must be completed by 31 December 2021)

### **Financial conditions**

A daily allowance/per diem of € 120 will be paid to participants by EJTN during the whole training period.

## STAGES DE LONGUE DUREE A EUROJUST

### Présentation

Les stages auront lieu au siège d'Eurojust à La Haye, Pays-Bas. Les participants seront affectés au Bureau National de leur Etat membre et participeront au travail quotidien de ces bureaux, en particulier en traitant des dossiers et/ou des projets sous la supervision du Membre National. Les participants pourront également prendre part à d'autres activités d'Eurojust (réunions plénières du Collège, réunions stratégiques, réunions de coordination, réunions d'équipe).

### Durée

La durée des stages à Eurojust varie de 3 à 4 mois selon les bureaux nationaux.

La liste indicative des bureaux nationaux offrant une possibilité de stage et la durée du stage pour chacun d'entre eux sera prochainement disponible.

<b>Bureau National</b>	<b>Durée</b>
Bureau national autrichien	3 mois
Bureau national belge	3-4 mois
Bureau national bulgare	3-4 mois
Bureau national croate	4 mois
Bureau national tchèque	4 mois
Bureau national français	4 mois
Bureau national allemand	4 mois
Bureau national hongrois	4 mois
Bureau national irlandais	4 mois
Bureau national italien	4 mois
Bureau national letton	4 mois
Bureau national lituanien	3 mois (début 1er septembre 2021)
Bureau national portugais	3-4 mois
Bureau national roumain	3 mois
Bureau national slovène	3-4 mois
Bureau national espagnol	3-4 mois

### Conditions

- Etre un procureur ou un juge (de préférence juge d'instruction) en exercice dans un Etat membre de l'UE
- Travailler à un niveau du système national où interviennent les commissions rogatoires et autres formes de coopération judiciaire en matière pénale
- Avoir au moins trois ans d'expérience pratique dans le domaine du droit pénal

### **Nombre de places disponibles**

20

### **Calendrier**

<b>Novembre-Décembre 2020</b>	Période de candidature
<b>Janvier-Février 2021</b>	Sélection des candidatures par Eurojust
<b>Mars-Décembre 2021</b>	mise en oeuvre des stages (tous les stages devront être terminés avant le 31 Décembre 2021)

### **Prise en charge financière**

Le Réseau octroie une indemnité journalière de 120 € par jour pour couvrir les dépenses du participant pendant toute la durée du stage.